英语作文范文10篇初二
在学习、工作、生活中，大家最不陌生的就是作文了吧，借助作文可以提高我们的语言组织能力。还是对作文一筹莫展吗？以下是小编整理的初二英语作文10篇，欢迎大家借鉴与参考，希望对大家有所帮助。

英语作文范文10篇初二第1篇
Three days ago we decided to visit the Great Wall.
Today we met at the bus stop early in the morning. When we were on the bus, we saw a lot of new buildings and new shops.Beijing was taller than before, I thought.
It took us about two hours to get to the Great Wall. When the Great Wall appeared in front of us, we couldn' , t help thinking how wonderful it is! I wondered how the people in the past built it without modem machines. It is said you can see it from the space.I was proud of it.
After coming home I made up my mind to study harder than before. When I grow up, I will work hard to make our country more beautiful and stronger.
三天以前我们就决定去参观长城。
今天清晨我们在公共汽车站相约。当我们上了公共汽车，我们看到了许多新的建筑和新的商店。我认为北京是比以前高了。
我们花了大约两个小时去长城。当长城出现在我们面前时，我们不能不承认，这是多么的美妙！我想知道在过去没有现代机器，人们是怎样建造了它。据说你可以从太空中看到它。我很自豪。
回家后我决定比以前更加努力学习。当我长大了，我会努力使我们的国家更加美丽和强大。
英语作文范文10篇初二第2篇
What animal do you like best ?Is it elephant ?Or tiger ?But my favorite animal ismonkey . Because they have the yellow skin,a big mouth ,a small nose,and two big eyes .Theyclimb trees quickly ,and they can pick bananas or apples .I think they are very lovely andinteresting!So I hope you to like them ,too .
什么动物你最喜欢？它是大象还是老虎吗，但我最喜欢的动物是猴子。因为他们的黄皮肤，一大口，小鼻子，两个大眼睛。他们爬树很快，他们可以选择香蕉或苹果。我认为他们是很可爱，又有趣！因此，我希望你喜欢他们，也。译文：你最喜欢什么动物？它是大象？或者老虎？但是我最喜欢猴子。因为它们有着黄色的皮毛，一张大嘴，一个小鼻子和两只大耳朵。它们爬树是迅速的，它们还可以摘香蕉或苹果。我认为它们非常可爱，有趣。所以，我希望你们也喜欢它们。
英语作文范文10篇初二第3篇
There was a new year English party in our classroom,we'd invite our foreign teacher Mary john.each team should prepare two performances for this party,such as singing ,dancing ,talk show and so on.every student should participate in that party,if you want ,you can bring some food and beverage,we'd have a nice party.the party started from 7.30 to 10 ,12.30.09 I dont know what you mean ,I am not in your shoes ,I think you should think what situation you have,I just give you a construction.
英语作文范文10篇初二第4篇
The math teacher of my class is a young man. His name is Jiang Shan. He is tall and fat.
We call him the “Big Guy”. When he knows it, he isn’t angry and says it’s lovely.
He is easy going and interesting.
We can make jokes with him. But about our study, he is serious but patient.
We can’t be sloppy on our study.
When we have questions, we can ask him anytime. He is a good teacher.
英语作文范文10篇初二第5篇
Dear Andy lewis,
hello.how have you been?
I have read magazine advertisement knowing you are hunting for some people who can be your pen-friends.
firstly,please allow me to introduce myself.I am LiPing and I have a happy life with my parents in Shanghai.my father who is working for a big company is a legal adviser and my mother has retired.
I am working for an advertising company as advertising design.
My hobby is sports such as playing basketball,football,swimming and so on.I think that sports can not only lose your weight but also give you a good shape.I am fond of billiards other than that.
As far as i know one of your hobby is learning foreign languages.I could teach you to learn chinese if you will.
If only I could be accepted and be good friends with you.
good luck to you.
Yours sincerely
Li Ping
英语作文范文10篇初二第6篇
Ten years ago, there were many narrow streets.But now many streets have been widened. So buses and cars can go more quickly than before. Ten years ago , it was not convenient to go from the north of the city to the south. But now, you are sure to reach anywhere in less than an hour. To our joy, we have two underground lines and many more are being built. We seldom find traffic jam in rush hours. So we don't have to worry about going out. With the development of science and technology, the transportation in Shanghai will become all the better.
十年前，有许多狭窄的街道，但是现在许多街道已经被拓宽。因此，客车和轿车可以开的比以前更快。十年前，从城市的南向北走是很不方便的。但现在，在不到一个小时的时间里你可以去到任何地方。我们高兴地看到，我们有两个地铁线，而且还有更多正在建设。我们很少看到在高峰时段交通堵塞。所以我们不必担心走出去。随着科学技术的发展，上海的交通会变得越来越好。
英语作文范文10篇初二第7篇
A Diary
September 20th
Friday Rainy
At the beginning of the term, I made up my mind to learn English well in my plan. Then I carried out the plan full of determination. I stu-died as hard as I could,and so the days and weeks went by. Soon the time for the mid-term exam came. I went over my lessons in earnest,because Iexpected to get good marks. But to my surprise, I got a low mark of 73.I made quite a few grammar mistakes. Besides, I was unable to use some words or idioms correctly. I felt very sorry about it. I sat in the classroom in low spirits.
Knowing about it,my English teacher asked me to go to his of-fice and told me not to be so disappointed. He also told me to listen to the teacher attentively in class,to make notes while listening and to do more reading and writing,and that only in this way could I learn Eng-lish well.
What he said struck me greatly. I am determined to do as my tea-cher told me to. I'm sure I'll make some progress next time.
参考译文：
日记：如何学好英语
9月20日 星期五 雨这个学期刚开始，我就在计划中下定决心学好英语。然后我充满信心地执行计划。我尽可能的努力学习，日子就这样一天天过去了，马上期中考试就到了。我认真地复习了这门课，因为我期望取得好成绩，但令我吃惊的是，我只得了73分，我犯了很多语法错误。而且，我不能正确的`使用一些词和词组，我感到很难过，我坐在教室里，情绪很低。
知道这件事后，我的英语老师把我叫到他的办公室，叫我不要太失望了，他还告诉我上课要仔细听讲，边听边做笔记，多阅读，多写作，这样才能学好英语。
他说的话令我很感动，我决心按老师教的去做，我相信下次我将会有一些进步。
英语作文范文10篇初二第8篇
On a sunny day, down by the river, a fishermen -who does not know how to swim is in a world of his own, waiting for the fish to surrender and be the man's catch of the day, but in a slight error, the man slipped and fell into the river, all was seen by a young man who just happened to pass by, saw the whole scenario and saved the fishermen, the fishermen was quite ashame of himself for he a fishermen who can not swim, after the accident, the fishermen gave enough thought into wanting to learn to swim and thus beginning lessons for amateurs whom do not know how to swim.
译文
一个晴朗的日子，在河边有一个不会游泳的渔民在自己的世界等待鱼投降，但一不小心，男子失足掉入河中，刚好一个年轻人路过看到，看到这个场景，年轻人救了渔民，渔民很惭愧自己虽然是一个渔民，但是他不会游泳，事故发生后，渔民们认真思考了学游泳的重要性，于是开始教那个不会游泳的渔民游泳。
英语作文范文10篇初二第9篇
Look at the photo of my family,the girl is me.I'm fourteen years old.I'm in Dongzhou Middle School.I like reading, listening to music and drawing pictures. I'm a happy girl. On the left is my mother. She is a teacher. She wears a pair of glasses.
Her hair is short.She looks young.On the right is my father.He is a teacher,too.He loves his students very much.But he likes smoking.My grandmother is behind my mother. She is a housewife.She washes clothes and cooks every day.My grandfather is behind my father. He is a chef.But now he has retired.I have a big family.I like my father, mother,grandfather, grandmother and they like me,too.
英语作文范文10篇初二第10篇
My school have put forward the idea of having the second class so as to enlarge the students’ view and their horizon of knowledge recently. Although many students doubt its function, in my opinion, there is no doubt that we will benefit from the second class.
As far as I am concerned, I have changed a lot because of the second class. In the past I was always wrapped up in textbooks and had few hobbies and interests. Although I worked very hard. I made no progress in study. Later my teacher encouraged me to join the School Literature Club. In my spare time I have read all kinds of newspapers and magazines, and learnt a lot.
The knowledge from the class is limited after all. Let’ s take an active part in the second class and become all-round youth of the new age!
